
Vážení a milí rodiče mých pacientů, 

   ráda bych vám oznámila, že vzhledem k narůstající administrativní zátěži, stále narůstajícím 

požadavkům a předpisům ohledně provozování lékařské praxe a postupnému přechodu na 

elektronizaci zdravotnictví (EET povinnost, která nás také čeká, elektronické psaní receptů a 

další s počítačovou technologií spojené úkony) nemohu a nestíhám již dojíždět na další 

pracoviště, tj. do Malých Svatoňovic. Praxe se početně rozrostla zejména o děti ze Rtyně, 

Kostelce a přilehlého okolí, tudíž potřebuji být denně ve Rtyni. Tudíž od září 2017 budu 

ordinovat jen ve Rtyni. 

   Chtěla bych sdělit, že ve Svatoňovicích se mi vždy dobře pracovalo, spolupráce s paní 

starostkou Hylmarovou a panem starostou Provazníkem byla vždy velmi příjemná a všichni 

pracovníci obecního úřadu byli vždy velmi vstřícní. Děkuji jim  všem za spolupráci. Také 

děkuji všem maminkám, které v začátcích mého působení pomohly vybavit hračkami 

čekárnu, dále mé sestřičce P. Brejtrové za totéž a za údržbu prostor. 

   Samozřejmě že všichni zůstávají registrovaní na mou praxi, myslím, že  dojíždění v současné 

době nebude tak velký problém. Pokud se někdo nedopraví autem, stále trvá možnost 

převozu pomocí BZS, jako v minulosti. Ve Rtyni rozšířím odpolední ordinaci ve čtvrtek, 

v úterý jsem k dispozici do šestnácti hodin již dlouho.  I nadále ráda přijmu do své péče nové 

pacienty ze Svatoňovic a okolí. 

   Podrobný rozpis ordinačních hodina bude na stránkách obcí Rtyně a M. Svatoňovice. Dále 

také na mých stránkách, kde píši aktuální informace, oznámení dovolené apod. Stránky 

naleznete pod názvem Lékařská péče Rtyně v Podkrkonoší, objeví se ihned první po zadání 

mého jména. Za tyto jediné ručím, na jiných www. stránkách za informace nezodpovídám ani 

mne nikdo nekontaktuje ohledně aktualizací. 

 

   Děkuji všem za spolupráci a pochopení.  

 

MUDr. Naděžda Hartmanová, vaše ošetřující lékařka 

Ve Rtyni v Podkrkonoší, dne 3. 5. 2017 

    


